

Gym! veebileht ja e-keskkond kasutavad „küpsiste“ tehnoloogiat. Küpsiseid vajame nii seadusest tulenevate kohustuste, lepingus lubatud teenusekvaliteedi, personaalsema ja mugavama teenuse pakkumise kui ka Sinu nõusolekul turundamise eesmärgil.

Küpsised (ingl k cookies) on väikesed tekstifailid, mis laetakse e-keskkonna serveri kaudu kasutaja arvutisse. Selle tulemusena saab veebilehitseja edastada küpsise info igal e-keskkonna kasutuskorral e-keskkonnale tagasi, eesmärgiga võimaldada sama kasutaja äratundmine.

Küpsised võivad olla Sinu valikul brauseri seadetes keelatud. Tea, et mõningatel juhtudel võib see aeglustada veebilehe sirvimist või vähendada teatavate veebilehede funktsionaalsust või takistada neile juurdepääsu.

Tavapäraselt kasutame küpsistega kogutud informatsiooni järgmistel eesmärkidel:

- **Funktsionaalsed küpsised ja teenuste osutamine:** Küpsised on väga tähtsad meie veebilehe ja elektrooniliste teenuste toimimiseks ja võimaldavad ühtlustada kasutajakogemust. Näiteks kui kasutaja seda soovib, ei pea ta sisestama oma kasutajanime, parooli ja isikupärastamisvalikuid iga kord, kui ta meie teenusesse sisse logib.
- **Teenuste arendus:** Küpsiste kasutamist jälgides saame parandada meie e-keskkonna ja elektrooniliste teenuste toimimist. Saame informatsiooni näiteks selle kohta, missugused on meie veebilehe kõige populaarsemad osad, missugustele veebilehetele lähivad meie kasutajad edasi või missugustelt veebilehetele nad tulevad ning kui kaua nad on meie e-keskkonnas.
- **Kasutusanalüüs:** Kasutame küpsiseid statistika koostamiseks meie e-keskkondade ja elektrooniliste teenuste külastajate arvu kohta ning hindame reklaami tõhusust.
- **Turunduse suunamine:** Küpsiste abil saame samuti koguda informatsiooni reklaamide pakkumise või teatavale brauserile suunatud sisu kohta, tekitades erinevaid sihtrühmi.

Võime kombineerida küpsiste abil saadud informatsiooni muul viisil Sinu kohta saadud informatsiooniga, nt infoga kasutatud teenuste kohta.

Meie lehtedel võib olla linke kolmandate isikute veebilehetele, toodetele ja teenustele ning ka sotsiaalmeedia laiendusi (nt Facebooki pluginad, Google Analytics) turunduse ja statistika eesmärkidel. Meie veebilehetele olemasolevad kolmandate isikute teenused või kolmandate isikute rakendused alluvad kolmandate isikute isikuandmete kaitse reeglitele. Soovitame Sul tutvuda selliste isikute isikuandmete kaitse praktikatega.

Сайт и Интернет-среда Gum! используют технологию cookie. Использование cookie-файлов нужно нам для выполнения проистекающих из закона обязательств, обеспечения обещанного в договоре уровня качества услуг, возможности предложения более персональной и удобной услуги и в маркетинговых целях, если Вы дадите на это свое согласие.

Cookie-файлы – это небольшие текстовые файлы, которые через Интернет-среду сервера загружаются в компьютер пользователя. В результате этого браузер каждый сеанс использования Интернет-среды может передавать информацию cookie-файлов обратно с целью опознания пользователя.

По Вашему выбору cookie-файлы можно запретить в настройках браузера. Знайте, что в определенных случаях это может замедлить работу браузера или снизить функционал определенных сайтов, или даже запретить к ним доступ.

Обычно мы используем собранную при помощи cookie-файлов информацию в следующих целях:

- **Функциональные cookie-файлы и оказание услуги:** Cookie-файлы очень важны для работы нашего сайта и электронных услуг, благодаря им обеспечивается комфортное и ровное пользование сайтом и услугами. Например, если пользователь хочет, он не должен вводить имя пользователя, пароль и свои предпочтения каждый раз, когда он заходит в нашу систему.
- **Разработка услуг:** При использовании cookie-файлов мы можем улучшить нашу Интернет-среду и работу электронных услуг. Мы получаем информацию, например, о том, какие разделы нашего сайта наиболее популярны, на какие сайты переходят наши посетители, с каких сайтов они приходят к нам, сколько времени они проводят в нашей Интернет-среде.
- **Анализ использования:** Мы используем cookie-файлы для составления статистики о количестве посетителей нашей Интернет-среды и пользователей электронных услуг, также мы оцениваем эффективность рекламы.
- **Ориентация маркетинга:** При помощи cookie-файлов мы можем собирать информацию об отправке рекламы или ориентации контента на определенный браузер, создавая различные целевые группы.

Мы можем комбинировать полученную при помощи cookie-файлов информацию с полученной от Вас иным способом информацией, например, с информацией об использованных услугах.

На наших страницах могут быть ссылки на сайты, товары и услуги третьих лиц, а также расширения соцсетей (например, плагины Facebook, Google Analytics) в целях маркетинга и статистики. Услуги третьих лиц на наших сайтах или приложения третьих лиц подлежат правилам защиты личных данных третьих лиц. Мы рекомендуем Вам ознакомиться с информацией о защите личных данных таких лиц.

Gym! website and e-environment uses cookie technology. We need cookies due to legal obligations, to ensure the quality of service set out in the contract, to provide more personalized and convenient services, as well as for marketing purposes with consent from you.

Cookies are small text files uploaded to the user's computer via the e-environment's server. As a result, the web browser can send information of the cookie back to the e-environment during every new visit to the e-environment, in order to recognise the user.

Cookies may be disabled in your browser settings, if you have selected this option. Keep in mind that in some cases it may slow down the browsing of a website, reduce the functionality of certain websites or prevent access to them.

As a rule, we use data collected with cookies for the following purposes:

- **Functional cookies and provision of services:** Cookies are very important for the functioning of our website and electronic services and allow us to streamline user experience. For example, if the user wants, they do not have to enter their username, password and personalization options every time they log into our service.
- **Development of services:** By tracking cookies, we can improve the functioning of our e-environment and electronic services. For example, we can get information on what are the most popular parts of our website, which websites our users will pass by, from which websites they come from and how much time they spend at our e-environment.
- **Usage analysis:** We use cookies to compile statistics on the number of visitors to our e-environments and online services, and we also evaluate the effectiveness of advertisements.
- **Directing marketing:** By using cookies, we can also collect information about the displaying of advertisement or specific browser-targeted content by creating different target groups.

We may combine the information obtained with cookies with information about you in other ways, e.g., with information about services used.

Our websites may have links to third-party websites, products and services, as well as social media extensions (e.g., Facebook plugins, Google Analytics) for marketing and statistics purposes. Third-party services or third-party applications on our websites are subject to the privacy protection rules of third parties. We recommend that you acquaint yourself with the personal data protection practices of data concerning such persons.